

FIL-TEC RIXEN GmbH

Osterrade 26
D-21031 Hamburg
Phone +49 (0)40 656 856 0

Fax +49 (0)40 656 57 31
info@fil-tec-rixen.com
www.fil-tec-rixen.com



The specialists for filter technology used in shipping and industry

The filter specialist FIL-TEC RIXEN GmbH has been involved in the improvement, production as well as worldwide service and sales of filters and filter replacement parts for shipping and industry for more than 30 years.

Stricter environmental protection requirements like IMO2020 and the need to improve and optimise working materials require continual technical improvements to be made to filter cartridges and filter elements.

Intensive customer consultations and manufacturing flexibility through proprietary production processes together with sophisticated element calculations and advanced CRM processes enable special solutions to be realised in the shortest time possible. The basis for this is the continual advanced training of our engineers and our service staff. Our training centre will be pleased to answer any questions regarding filtration. Our knowledge about problems and filtration solution options improves ongoing internal communications, action and decision making processes. In addition to automatic, duplex and simplex filters, we also supply filter replacement parts from all wellknown manufacturers under favourable conditions.

Die Spezialisten für Filtertechnologie in Schifffahrt und Industrie

Der Filterspezialist FIL-TEC RIXEN GmbH beschäftigt sich seit mehr als 30 Jahren mit der Verbesserung, der Herstellung, sowie weltweitem Service und Vertrieb von Filtern und Filterersatzteilen für Schifffahrt und Industrie.

Verschärfte Umweltschutzvorgaben wie die IMO2020, die Notwendigkeit, Betriebsstoffe zu verbessern und zu optimieren, erfordern ständig technische Verbesserungen von Filterkerzen und Filterelementen.

Intensive Kundenberatung und Fertigungsflexibilität durch firmeneigene Produktionsverfahren mit differenzierter Berechnung der Elemente und fortschrittlichen CRM-Abläufen, ermöglichen die Realisierung von Speziallösungen in kürzester Zeit. Grundlage hierfür ist die permanente Weiterbildung unserer Ingenieure und unseres Servicepersonals. In unserem Schulungszentrum beantworten wir gern alle Fragen der Filtration. Das Wissen um Probleme und Lösungsmöglichkeiten der Filtration verbessert nachhaltig interne Kommunikation, Handlungs- und Entscheidungsabläufe. Neben Automatik-, Duplex- und Simplexfiltern liefern wir auch Filterersatzteile aller namhaften Hersteller zu günstigen Konditionen.



Filterelement zur Abscheidung von Catalytic Fines



Filterelemente
Filterelemente



Grundüberholte Filter
Reconditioned filters

Core competencies

- Filter element production
- Special ship engine operation solutions
- Pre- and after-sales support
- Training and demonstration centre

Kernkompetenzen

- Filterelementproduktion
- Speziallösungen im Schiffsmaschinenbetrieb
- Pre- und After Sales Support
- Schulungs- und Vorführzentrum